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P r o t o k ó ł   Nr LIV/2024 

z sesji Rady Gminy Bliżyn, która odbyła się w dniu 11 marca 2024r. 

w świetlicy OSP w Bliżynie. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: 

1) Anna Leżańska – Wicestarosta Powiatu Skarżyskiego 

2) Marek Czyż – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Skarżysku-Kam. 

3) Mieczysław Bąk – Radny Powiatu Skarżyskiego 

4) Zbigniew Zaborski - Prezes Skarżyskiego Klubu Sportów Walki „Kyokushin – Karate”  

5) Maria Garbala, Szymon Libich i Dominik Potępa  - adepci sztuk walki uhonorowani 

nagrodami 

6) Piotr Mamla – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Skarżysku-Kam. 

7) Paweł Jasztal – policjant Komendy Powiatowej Policji w Skarżysku-Kam. 

8)   Mariusz Walachnia – Wójt Gminy Bliżyn 

9)   Michał Jędrys– Sekretarz Gminy Bliżyn 

10) Beata Ozan – Skarbnik Gminy Bliżyn 

11) Monika Łukomska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i Przewodnicząca 

      Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Bliżynie 

12) Dariusz Gałązka – Przewodniczący Zespołu Interdyscyplinarnego 

13) Monika Ceglińska – obsługa prawna UG 

14) Grzegorz Patura – obsługa informatyczna 

15) Anna Kowalik – obsługa Rady 

16) Jacenty Kita – Redaktor Naczelny Samorządowego Informatora Gminy Bliżyn 

17) Mariusz Siek – prowadzący firmę świadczącą usługi leśne 

18) Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

19) Radni zgodnie z załączoną listą obecności 

 

Zatwierdzony porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z obrad LII i LIII sesji Rady. 

3. Informacja Wójta o pracy między sesjami oraz informacja o realizacji uchwał podjętych na 

    ostatnich sesjach. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa, przestępczości, ładu i porządku publicznego na terenie 

    gminy za 2023 rok: 

    a) wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Skarżysku-Kam., 

    b) stanowisko Komisji Spraw Społecznych i Socjalnych, 

    c) dyskusja, 

    d) przyjęcie informacji. 

7. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

     Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych Uzależnień za rok 2023: 

     a) wystąpienie Przewodniczącej Gm. Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

     b) stanowisko Komisji Spraw Społecznych i Socjalnych, 

     c) dyskusja, 

     d) przyjęcie informacji. 

8. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

    Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2023: 

     a) wystąpienie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bliżynie, 

     b) stanowisko Komisji Spraw Społecznych i Socjalnych, 



2 

 

     c) dyskusja, 

     d) przyjęcie informacji. 

9.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

     a) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bliżyn na lata 2024- 

          2035, 

     b) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2024 rok, 

     c) udzielenia pomocy finansowej, 

     d) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

          zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026, 

     e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym przygotowaniu  

         i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

         WYKONANIE KOMPLEKSOWEJ DOSTAWY GAZU ZIEMNEGO 

         WYSOKOMETANOWEGO TYPU E w ramach Grupy Zakupowej na lata 2025 i 2026, 

      f) zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy Bliżyn oraz komisji stałych na 2024 rok. 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

      awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bliżyn za 2023 rok. 

11. Sprawozdania z działalności Komisji za 2023 rok. 

12. Informacje, komunikaty i oświadczenia. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad sesji: 

Przed rozpoczęciem sesji Przewodniczący Rady z okazji przypadającego w dniu 11 marca 

Dnia Sołtysa złożył życzenia wszystkim sołtysom, członkom rad sołeckich dziękując za ich 

pracę na rzecz naszej wspólnoty: gminy Bliżyn, życząc wielu sukcesów i zadowolenia z pracy 

społecznej. Do życzeń i podziękowań dołączył się również Wójt. 

Pięćdziesiątą czwartą w kadencji sesję Rady Gminy Bliżyn otworzył i poprowadził Jacek 

Krzepkowski - Przewodniczący Rady Gminy Bliżyn.  

Poinformował, że w świetle Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia  

27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i ustawą o samorządzie gminnym obrady Rady Gminy Bliżyn są transmitowane  

i nagrywane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Po przywitaniu wszystkich obecnych Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że  

w obradach sesji uczestniczy 14 radnych na ustawowy skład Rady 15 radnych, w związku  

z czym uchwały podejmowane na sesji są prawomocne.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad sesji, do którego nie wniesiono 

żadnych uwag ani wniosków. 

Za przyjęciem porządku obrad LIV sesji głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów 

wstrzymujących się – 0, w związku z czym porządek obrad LIV sesji Rady został przyjęty przez 

Radę. 

Ad. 2 

W związku z nie zgłoszeniem uwag do protokołów z obrad LII i LIII sesji Rady 

Przewodniczący Rady wniósł o ich przyjęcie. 

Za przyjęciem protokołu z obrad LII sesji Rady, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2023r. 

głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym protokół z LII sesji został przyjęty przez Radę. 

Za przyjęciem protokołu z obrad LIII sesji Rady, która odbyła się w dniu 30 stycznia 2024r. 

głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym protokół z LIII sesji został przyjęty przez Radę. 
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Ad. 3 

W punkcie 3 porządku obrad Mariusz Walachnia – Wójt Gminy Bliżyn przedstawił 

informację o swojej pracy między sesjami oraz informację o realizacji uchwał podjętych na 

ostatnich sesjach (informacje w załączeniu). 

Ad. 4 

Wystąpienia zaproszonych gości:  

Zbigniew Zaborski ze Skarżyskiego Klubu Sportów Walki ,,Kyokushin – Karate” 

podziękował za zaproszenie na sesję wraz z podopiecznymi tego klubu z Bliżyńskiej Sekcji 

Karate: Marysi Garbali, Szymka Libicha i Dominika Potępy. Cieszy fakt, że wybitne wyniki 

sportowe dzieci zostały docenione. Mimo, że ci młodzi ludzie trenują od niedawna, to już  mają 

sukcesy w wymiarze międzynarodowym jak Szymon na Litwie i na Łotwie, a także w wymiarze 

krajowym. Udało się również zorganizować obóz sportowy dla 15 dzieci. Dlatego zapraszał  

i zachęcał do rozpropagowania udziału w zajęciach sportowych, które odbywają się w szkole 

w Bliżynie we wtorki i czwartki od godz.17.30. 

Wójt podziękował Prezesowi Klubu za prowadzenie zajęć karate, które kształtują nie tylko 

ciało ale także charakter i umysł. Za osiągnięcia sportowe Wójt wspólnie z przewodniczącym 

komisji oceniającej zasadność przyznania nagród Radosławem Bułką  uhonorowali: Marię 

Garbalę, Szymona Libicha i Dominika Potępę nagrodami za osiągnięcia sportowe życząc 

dalszych sukcesów. 

W dalszej części wystąpień głos zabrała Anna Leżańska – Wicestarosta Powiatu 

Skarżyskiego, która podziękowała za współpracę w mijającej kadencji. Podsumowując ten  

okres na inwestycje drogowe na terenie gminy przeznaczono 21 mln zł, w tym z Polskiego Ładu 

w 2023r. na drogę w Sorbinie – 8 mln zł, a na drogę Brzeście-Zagórze – 6 mln zł. Będą również 

wykonywane przejścia dla pieszych: jedno między Zbrojowem a Sorbinem oraz drugie  

w Odrowążku. Pani Wicestarosta podziękowała również za współpracę radnemu powiatowemu 

Mieczysławowi Bąkowi. Z okazji zbliżających się świąt złożyła także najlepsze życzenia 

świąteczne. 

Do podziękowań za współpracę dołączył się radny powiatowy Mieczysław Bąk, składając 

jednocześnie życzenia zdrowych i rodzinnych świąt Wielkiej Nocy. 

Wójt nawiązał do przedstawionych na sesji sprawozdań, w których kilkakrotnie pojawiał się 

temat dotyczący lasów bliżyńskich a właściwie nazywanych suchedniowskimi. Z radnymi 

odbyło się spotkanie w tym temacie, został przedstawiony problem przez firmy świadczące 

usługi leśne: Macieja Orynka i Mariusza Sieka, które zatrudniają po kilkanaście osób. Z dnia 

na dzień sytuacja tych firm znacznie się pogorszyła na skutek wstrzymania prac gospodarczych 

oraz planach utworzenia rezerwatu ,,Bliżyn’’ na obszarze Natura 2000 ,,Lasy 

suchedniowskie’’. Wójt odczytał stanowisko samorządu, które nie jest protestem lecz głosem  

w dyskusji nad przyszłą formą ochrony naszych lasów i ma nadzieję, że głos samorządu  

i mieszkańców będzie wysłuchany. Stanowisko zostanie przesłane do: 

1. Minister Klimatu i Środowiska 

2. Generalnej Dyrekcji Lasów Państwowych 

3. Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Radomiu 

4. Nadleśnictwa Suchedniów 

5. Wojewody Świętokrzyskiego 

6. Marszałka Województwa Świętokrzyskiego 

7. Starosty Skarżyskiego 

Treść stanowiska, które podpisali wszyscy radni łącznie z Wójtem: 

„W dniu 08.01.2024 r. w przestrzeni publicznej pojawiło się polecenie wstrzymania prac 

gospodarczych na terenach dziesięciu lokalizacji zarządzanych przez Lasy Państwowe w tym 

również jedno w obszarze Dyrekcji Lasów Państwowych w Radomiu dotyczące Nadleśnictwa 

Suchedniów. 
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My, samorządowcy z Gminy Bliżyn przyjęliśmy to pismo z ogromnym zaskoczeniem, gdyż 

nie było żadnych konsultacji z naszym samorządem ani mieszkańcami. Jako reprezentanci 

lokalnych społeczności wyrażamy nasze niezadowolenie  wobec sposobu w jaki zostały 

potraktowane tereny, które są nam bliskie, którymi gospodarujemy i gdzie mieszkamy. Lasy,  

o których mowa są powodem do dumy, wizytówką naszej Gminy i nie zasługują na 

bezrefleksyjne potraktowanie. Odbyło się to bez poszanowania jakichkolwiek standardów 

dialogu, kompromisu i praw lokalnych społeczności. Dotychczasowa gospodarka leśna, 

prowadzona przez okolicznych leśników była i jest przejawem dbałości o dobro przyrody  

i zasady zachowania trwałości lasów. Obserwujemy, że prowadzenie prac gospodarczych, 

głównie tzw. ,,wycinek” w obecnym czasie wzbudza wiele kontrowersji. Przekaz ten często nie 

ma odzwierciedlenia w stanie faktycznym, a jest tylko niepotrzebnie podsycany przez 

brak  wiedzy o prowadzeniu gospodarki leśnej. 

Do tej pory w naszej Gminie nie było przypadków konfliktów na linii Lasy Państwowe   

i społeczeństwo, gdyż incydentalne spory, niedomówienia, napięcia były rozwiązywane  

w duchu kompromisu i wzajemnego szacunku.  Nam samorządowcom, tak jak ogółowi 

społeczeństwa również leży na sercu dobro przyrody. Dowodem na to są Nasze Lasy, które są 

zdrowe, pełne grzybów, jagód i dzikiej zwierzyny co świadczy o tym że są prawidłowo 

zarządzane i gospodarowane. Nasze Lasy są także doceniane przez społeczeństwo, które 

chętnie korzysta z ich dobrodziejstwa i nie ma naszej zgody na zaproponowane, tak 

restrykcyjne podejście do obszaru Lasów Suchedniowskich, gdyż godzi to poważnie w interes 

społeczny naszych mieszkańców. Mamy pełną świadomość, że zaprzestanie prowadzenia prac 

gospodarczych we wskazanym zakresie i określonym terenie doprowadzi do bardzo poważnych 

skutków ekonomicznych i społecznych. Na skutek „zakazu” straci pracę wielu ludzi 

pracujących w sektorze usług leśnych, przez co wiele rodzin zostanie pozbawionych źródła 

utrzymania. Nie bez znaczenia jest także fakt, że doprowadzi to do uniemożliwienia lub 

znacznego ograniczenia dostępu do drewna opałowego, którego w większości nabywcami są 

okoliczni mieszkańcy przeważnie zamieszkujący biedne obszary wiejskie. Opał ten nabywali 

oni ze względu na stosunkowo przystępną cenę, niejednokrotnie poprzez osobisty trud i wysiłek 

w lesie, a czynili to z przesłanek ekonomicznych, oszczędnościowych, tak aby zaoszczędzone 

środki pieniężne przeznaczyć na zabezpieczenie bytu rodzin, na inne ważne potrzeby socjalne. 

Obejmując ochroną rezerwatową proponowane 3400 ha skazuje się okoliczną ludność na zakaz 

swobodnego wstępu na te tereny leśne, na realizowanie indywidualnego, niczym nie 

ograniczonego kontaktu z naturą, pasji sportowych i turystycznych. Jednak dla nas i naszych 

mieszkańców chyba najbardziej dotkliwym będzie brak możliwości zbierania na tych 

powierzchniach grzybów, co jak powszechnie wiadomo jest nie tylko hobby, ale znacznym 

źródłem dochodu i pozwala na zwiększanie budżetu domowego wielu gospodarstw 

domowych. Pragniemy zauważyć, że powołanie jakiegokolwiek rezerwatu wymaga udziału 

samorządu i jest to podstawowy element prac legislacyjnych. W tym przypadku czujemy się 

całkowicie pominięci, zignorowani i postawieni przed faktem dokonanym. 

Jako samorządowcy mamy pewność, że decyzje takie nie będą bez uszczerbku dla budżetu 

naszej Gminy przy wyłączeniu takiej powierzchni pod planowany Rezerwat „Bliżyn” 

uszczerbek w podatku leśnym wyniesie prawie 100 tys. zł. Jednak najbardziej wymiernym 

skutkiem ograniczenia  jest aspekt społeczny, wzrost bezrobocia i spadek dochodów wielu 

mieszkańców, co stanie się także obciążeniem dla budżetu Gminy.” 

Głos w powyższej sprawie zabrał Mariusz Siek, który poinformował, że w dwóch zakładach 

świadczących usługi leśne pracowało 20 osób a w okresie sezonowym około 50. Brak wstępu 

do lasu na obszarze rezerwatu będzie dotkliwe nie tylko dla miejscowego społeczeństwa ale 

także dla przyjeżdżających  na grzyby do naszych lasów.  

Jacek Krzepkowski zapytał P.Mariusza Sieka  o podanie ilości rocznego bądź miesięcznego 

pozysku drewna.   
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Mariusz Siek wyjaśnił, że na rok bieżący była podpisana umowa na pozyskanie i zrywkę  

9 tys. m3 drewna na dwa leśnictwa. W roku ubiegłym pozyskano 15 tys. m3. Umowa została 

podpisana w grudniu ub. roku a w styczniu b.r. została rozwiązana. Nie ma natomiast danych 

tam gdzie pracuje Maciej Orynek.  

Głos w powyższej sprawie zabrała Anna Leżańska, która nawiązała do rozmowy bezpośrednio 

przed sesją z Romanem Wróblewskim - Zastępcą Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych 

w Radomiu, który bardzo chętnie spotka się z osobami zainteresowanymi tematem i wszystko 

wyjaśni.  Prosił o zorganizowanie takiego spotkania bo rzeczywiście wycinka jest wstrzymana 

ale te sprawy wymagają rozmów, wyjaśnień i konsultacji. 

Odnosząc się do powyższej wypowiedzi Wójt wyjaśnił, że nasze obawy nie wynikają  

z pogłosek ale ze spotkań z nadleśnictwem, na których  podano konkretnie obszary objęte 

rezerwatem, ilość ha i obręby. Wójt zdaje sobie sprawę jak cenne mamy lasy i konieczności ich 

ochrony ale ten temat należy podjąć z rozmysłem i rezerwat ustanowić na terenach, które na to 

zasługują. Obowiązujące przepisy natomiast określają, co można robić w rezerwacie  

a mianowicie poruszać się wyznaczonymi ścieżkami a zakazują zbierania runa leśnego. Także 

właściciele gruntów prywatnych w Sorbinie i Zbrojowie są zaniepokojeni zakazami bo to ich 

grunty znajdują się pośród gruntów nadleśnictwa. 

Jacek Krzepkowski uważa, że w lasach prywatnych raczej zakaz nie powinien zostać 

wprowadzony. 

Małgorzata Zep zwróciła się do Wójta o zorganizowanie spotkania z Panem Romanem 

Wróblewskim, który wyraził chęć wyjaśnienia tych spraw ponieważ radni w dniu 29 lutego 

spotkali się tylko z przedstawicielami firm. Zatem dobrze byłoby wysłuchać też druga stronę. 

Powyższe stanowisko podzielił również Jacek Krzepkowski a Krzysztof Jurek zaproponował 

wysłanie pisma dopiero po takim spotkaniu. 

Józef Dąbrowski wyraził obawy co do dojazdu do lasów prywatnych w przypadku objęcia ich 

ochroną ponieważ z wypowiedzi przedstawicieli nadleśnictwa wynika wytyczenie tylko jednej 

drogi. 

Radosław Bułka widzi natomiast zagrożenie dla firm i pracowników w nich zatrudnionych, 

jak oni mają przetrwać w tak trudnym czasie, skoro zawarta umowa z nadleśnictwem została 

zerwana i do czerwca temat pozostaje w zawieszeniu. 

Mariusz Siek wyjaśnił, że pozostawałaby tylko droga sądowa z nadleśnictwem, które jednak 

ma tak wielu prawników że wygranie sprawy byłoby naprawdę trudne. Wiadomo, że do  

30 czerwca prace zostały wstrzymane dlatego jeżeli chodzi o pracowników to firma nie 

wytrzyma obciążeń z tym związanych. 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania radnych: 

Sławomir Młodawski – interpelacje: 

1) Zwracam się do p. Wójta z prośbą o przekazanie informacji do Zarządu Dróg Krajowych  

i Autostrad Oddział Kielce rejon Starachowice by wspólnie z Gminą Bliżyn rozważyć 

poszerzenie wjazdu z drogi krajowej nr 42 na drogę gminną w kierunku Gostkowa Dolnego 

na wysokości Marketu Delikatesy Centrum. Przy obecnym ruchu pojazdów drogowych  

w tym miejscu grozi wypadkiem, gdyż obecna szerokość jezdni jest zbyt mała, a powstałe 

tam dziury w asfalcie wymagają pilnej naprawy. 

2) Proszę również o skierowanie interpelacji do Zarządu Dróg Krajowych i Autostrad Oddział 

Kielce rejon Starachowice potrzeby naprawy wjazdu na skład opału przy drodze krajowej 

nr 42 ul. Kościuszki, prawa strona jadąc w kierunku Gilowa. 

3) Zwracam się do p. Wójta z prośbą o spowodowanie usunięcia nadmiaru ziemi  

i znajdujących się tam liści przy chodniku prawa strona od znaku kierującego na Stację 

Kolejową w kierunku Promenady im. Tomasza Rokity. Zgniłe liście to wylęgarnia robactwa 

a ich usunięcie poprawi estetykę wokół chodnika, którym poruszają się mieszkańcy. 
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4) Zwracam się do p. Wójta z prośbą o przekazanie informacji do Zarządu Dróg Powiatowych 

w Skarżysku Kamiennej potrzeby obcięcia konarów z drzewa rosnącego przy  

ul. Szydłowieckiej po prawej stronie jadąc w kierunku Ubyszowa na wysokości posesji  

nr 6. Konary z tego drzewa wchodzą w światło drogi i silny wiatr może spowodować ich 

złamania i spadnięcie na ulicę lub dach przejeżdżającego samochodu. Mało tego na tym 

drzewie jest przykręcona nazwa ulicy, która powinna być na osobnym znaku. 

Do powyższych interpelacji dołączam dokumentację fotograficzną. 

5) Zwracam się do p. Wójta w imieniu mieszkańców ul. Sobieskiego z prośbą o skuteczną 

interwencję, by woda gromadząca się po opadach deszczu na całej szerokości ulicy na 

wysokości posesji nr 6 i zakręcie znalazła spływ do przydrożnego rowu. Samochodem 

można przejechać ale przejść to niekoniecznie. Sposoby są, by ten problem rozwiązać, 

zważywszy, że p. Wójt jeździ  po ulicy codziennie. 

6) W czerwcu 2023 roku składałem interpelacje do p. Wójta o potrzebie usytuowania znaku 

informacyjnego z nazwą ul. Sobieskiego przy skrzyżowaniu z drogą krajową nr 42. 

Otrzymałem odp.: „Gmina przeprowadzi analizę gdzie ten znak ma stanąć i na czym.” 

Mamy marzec 2024, pytam p. Wójta czy taka prosta czynność wymaga tak długiej analizy 

a może jest potrzeba zgody instytucji  europejskich na posadowienie znaku drogowego  

z nazwą ulicy. 

Krzysztof Jurek – interpelacja: 

Proszę o informację dotyczącą zawiadomienia do Prokuratury Rejonowej w Skarżysku-

Kamiennej o podejrzeniu popełnienia przestępstwa w związku z nieutrzymywaniem  

w należytym stanie urządzeń zabezpieczających wodę przed zanieczyszczeniem. Dotyczy 

pisma z dnia 27.07.2022r. do mieszkańca gminy, kierowanego przez Świętokrzyskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

Małgorzata Zep 

Interpelacje: 

1) Zwracam się z prośbą o przekazanie informacji dotyczących budowy zintegrowanego 

układu komunikacyjnego drogi powiatowej Nr 0444T Brzeście-Zagórze w kierunku drogi 

krajowej Nr 42. Proszę o odpowiedź czy zostało już wydane pozwolenie na budowę oraz 

kiedy planowane jest rozpoczęcie robót budowlanych. 

2) Na prośbę mieszkańców sołectwa Wołów, zwracam się z prośbą o wycięcie krzewów, 

drzew, a także gałęzi znajdujących się w pasie drogowym wzdłuż drogi powiatowej  

nr 0444T. Odcinek drogi od budynku remizy OSP w kierunku Starego Gostkowa jest 

obecnie najwęższy i dwa samochody mają problem żeby się wyminąć. Proszę  

o niezwłoczne wykonanie prac w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców oraz osób 

poruszających się w/w drogą. 

Zapytania: 

1) W związku z brakiem podjętych działań mających na celu przygotowanie przetargu na 

wykonanie dokumentacji projektowej dotyczącej zadania pod nazwą „Budowa kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Brzeście-Bugaj w rejonie drogi krajowej nr 42”, proszę  

o podanie dokładnego terminu rozpoczęcia w/w prac, kwoty przeznaczonej na ten cel, 

ponieważ w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bliżyn na lata 2024-2035 nie ma 

zabezpieczonych środków na rok 2024, 2025, dopiero w roku 2026 zaplanowano kwotę 

100 000,00zł oraz 50 000,00zł w roku 2027, jak również kiedy i z jakich środków 

planowana jest budowa w/w nitki wodociągu. 

2) W związku z informacją, która ukazała się w mediach społecznościowych oraz na stronie 

Gminy Bliżyn w dniu 23.02.2024r., dotyczącą inwestycji w Mroczkowie, Kopciach  

i Gostkowie, proszę o podanie: dlaczego poinformowano mieszkańców, że w/w inwestycje 

będą wykonane, jeżeli z artykułu wynika, że w dniu 19.02.2024r. dopiero przyjęto uchwałę 

o zaopiniowaniu projektu Strategii Terytorialnej Zintegrowanych Inwestycji 
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Terytorialnych, natomiast dopiero w momencie zaakceptowania tej strategii przez Zarząd 

Województwa Świętokrzyskiego zostanie ogłoszony nabór wniosków o które Gmina 

Bliżyn może aplikować. Czy obecna Rada Gminy podjęła uchwałę zabezpieczającą środki 

na wkład własny na realizację w/w zadań? Ile wynosi wkład własny? Z jakich środków 

projekty w/w zadań będą zaktualizowane, ponieważ w 2021 roku zmieniły się przepisy 

prawa budowlanego i projekty się zdezaktualizowały? Czy występując z wnioskiem 

musimy już posiadać pozwolenia na budowę? Jakie skutki finansowe wynikają z w/w zadań 

dla budżetu Gminy Bliżyn? 

3) Proszę o odpowiedź na co dokładnie jest zaplanowana kwota 27.371,00zł w miejscowości 

Gostków na rok 2024? Kiedy została zakupiona w/w działka przez Urząd Gminy? Jaka 

służebność jest ustanowiona na działce przeznaczonej pod miejsce integracji w Gostkowie, 

ponieważ w miejscu służebności zaprojektowano urządzenia rekreacyjne, ławki, 

nasadzenie drzew, palenisko? 

4) Na prośbę mieszkańców czterech rodzin z sołectwa Gilów, proszę o wyjaśnienia dlaczego 

nie podłączono ich do obecnie budowanej kanalizacji? Czy w przyszłości takie podłączenia 

są planowane? Jeżeli tak, to proszę o podanie jakie środki są potrzebne na ten cel i ile 

musimy zabezpieczyć z budżetu Gminy Bliżyn? 

Krzysztof Olczyk – interpelacje: 

Na podstawie art.24 ust. 4 i 5 ustawy o samorządzie gminnym, działając w imieniu 

mieszkańców ponownie zwracam się do Pana Wójta z prośbą o: 

1) Wyrównanie nawierzchni drogi gminnej nr 309021 w miejscowości Kucębów Górny na 

wysokości posesji 2A. Nierówność ta powstała na skutek poprzecznego pęknięcia 

nawierzchni w miejscu gdzie znajduje się przepust wodny pod drogą. Zniwelowanie tej 

nierówności poprawi bezpieczeństwo w ruchu drogowym zwłaszcza dla rowerzystów  

i pieszych. 

2) Naprawę istniejącej wiaty przystankowej w miejscowości Kucębów-Borek, która stwarza 

zagrożenie dla osób w niej przebywających. Wiata ta nie posiada stabilnego podłoża, jest 

znacznie przechylona do tyłu dlatego też możliwe jest jej uszkodzenie. 

3) Udrożnienie przydrożnych rowów we wsi Kucębów-Borek poprzez wycięcie zakrzaczeń, 

zwłaszcza wzdłuż niezamieszkałych posesji od nr 4 do 15. Roślinność ta w porze letniej 

uniemożliwia korzystanie z poboczy i bezkolizyjne wymijanie się pojazdów. 

4) Ponowne zamontowanie usuniętego znaku drogowego B-18 przy wjeździe do wsi 

Kucębów-Borek. Brak znaku powoduje możliwość przejazdu samochodów ciężarowych  

i niszczenie infrastruktury drogowej. 

5) W jakim terminie zostanie zamontowana tablica ogłoszeń we wsi Kucębów Dolny,  

o wykonanie której prosili mieszkańcy podczas zebrania wiejskiego sołectwa Kucębów 

dnia 9 sierpnia 2023 roku. 

Jacek Krzepkowski – zapytanie: 

Zgodnie z art. 24 ust.3 i 5 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.  

z 2023r. poz.40 z późn.zm.) oraz działając w imieniu mieszkańców sołectwa Płaczków, 

zwracam się do Pana Wójta z zapytaniem na jakim etapie są prace związane z opracowaniem 

dokumentacji do uruchomienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na remont drogi w miejscowości Płaczków-Piechotne. 

Wyjaśnień na powyższe interpelacje i zapytania udzielił Wójt informując, że: 

1) interpelacje Sławomira Młodawskiego dotyczące poszerzenia wjazdu lub jego naprawy 

przy drodze krajowej zostaną przekazane do Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, 

2) część prac porządkowych została wykonana przez zarządców drogi natomiast pozostałe 

sprawy do wykonania zostaną przekazane, 
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3) odwodnienie ulicy Sobieskiego jest trudnym tematem do rozwiązania, najlepszym chyba 

sposobem na odprowadzenie wody byłoby wykonanie studni chłonnej, jednakże w tym 

miejscu jest sieć wodociągowa, 

4) sprawa umieszczenia znaku informacyjnego z nazwą ulicy zostanie ponowiona, 

5) w związku ze skargami do Dyrekcji Regionalnej Ochrony Środowiska w zakresie jakości 

oczyszczania ścieków zostały przeprowadzone 2-3 kontrole, w wyniku których 

postępowanie zostało umorzone ze względu na brak stwierdzenia szkody także szkody dla 

środowiska. Na zapytanie radnego Krzysztofa Jurka o braku poinformowania go jako 

przewodniczącego komisji ds. ochrony środowiska Wójt wyjaśnił, że temat został 

wyjaśniony i postępowanie umorzone dlatego nie zachodziła taka potrzeba. 

6) zgodnie z uchwałą Rady została ustalona kolejność wykonywania dokumentacji na budowę 

kanalizacji w oparciu o liczbę mieszkańców przypadających na 1 km sieci, i tak w kierunku 

Górki-Płaczków-Pięty-Sołtyków a także Mroczków zostali wyłonieni wykonawcy  

w drodze rozstrzygniętego przetargu i niebawem rozpoczną się tam prace geodezyjne. 

Także w najbliższym czasie zostaną zlecone prace dokumentacyjne w kierunku Brześcia-

Bugaja i Drożdżowa. Być może wykonawcy na te zadania zostaną wyłonieni w drodze  

zapytań cenowych, którzy sprawdzili się już na naszym rynku. 

7) w zakresie inwestycji w Mroczkowie, Gostkowie i Kopciach nastąpi aktualizacja 

dokumentacji. Będzie to konkurs zamknięty dla gmin uczestniczących w projekcie. 

Zapewniona jest kwota 2 mln 888 tys. zł na te trzy zadania, wkład własny gminy to 15% 

czyli ogółem będzie to stanowić kwotę około 3 mln 300 tys. zł. Na to zadanie mieszkańcy 

Gostkowa przeznaczyli środki z funduszu sołeckiego. 

8) z budowy kanalizacji w Ubyszowie zostało wyłączone 8 posesji, około 120m ze względu 

na brak zgody właścicieli działek. Na ten odcinek opracowana jest już dokumentacja, 

wyłoniony wykonawca i niebawem zostaną wykonane prace kanalizacyjne. 

9) w Gilowie była podobna sytuacja, po uzyskaniu zgód została opracowana dokumentacja, 

zadanie zostało zgłoszone do Polskiego Ładu, gmina otrzymała już promesę w wysokości  

1 mln 900 tys. zł, wartość szacunkowa zadania to 2 mln 100 tys. zł. W przypadku realizacji 

tego zadania pojawiły się problemy z pojedynczymi domami, których z przyczyn 

technicznych nie da się podłączyć do kanalizacji bez budowy przepompowni. Koszt 

budowy takiej przepompowni to kwota 20 tys. zł. 

10) wyrównanie nawierzchni drogi w Kucębowie Górnym zostanie ponownie sprawdzone 

ponieważ przy oględzinach w roku ubiegłym nie było takiej konieczności, 

11) wycięcie zakrzaczeń przy drodze w Kucębowie Borku zostanie wykonane we własnym 

zakresie przez pracowników gminy, 

12) konieczność naprawy przechylonej wiaty przystankowej w Kucębowie Borku zostanie 

ponownie sprawdzona i podjęta decyzja w tej sprawie. W roku ubiegłym po oględzinach 

nie stwarzała ona zagrożenia.  

13) tablica ogłoszeń jest już gotowa jedynie należy wskazać miejsce jej umieszczenia. 

Krzysztof Olczyk korzystając z obecności przedstawicieli powiatu prosił o ustalenie tej 

lokalizacji na sesji jednakże Wójt stwierdził, żeby nastąpiło to po sesji. 

14) zbiorczo nastąpi zapytanie dotyczące opracowania dokumentacji na remonty dróg bo tych 

jest kilka dlatego może to także okazać się tańsze. 

Jacek Krzepkowski zapytał o sprawę rozbiórki walącego się budynku mieszkalnego przy 

drodze krajowej w Płaczkowie. Skierował również prośbę do policji o zwrócenie uwagi na ten 

budynek bo czasami wchodzą tam dzieci wracające ze szkoły w Mroczkowie i robią sobie tam 

zdjęcia. Budynek ten stanowi zagrożenie bo przeznaczony jest do rozbiórki. 

Wójt wyjaśnił, że decyzja dotycząca rozbiórki wydana przez inspektorat nadzoru budowlanego 

miała zostać wykonana do końca grudnia ubiegłego roku. Budynek został wyznaczony na 
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sprzedaż a jego cena jest dość wysoka. Został tam ustanowiony kurator jednakże to 

umocowanie dotyczy jedynie tematu sprzedaży działki. 

Ze względu na nie uzyskanie wszystkich informacji na temat budowy miejsca integracji  

w Gostkowie Małgorzata Zep zapytała czy działka stanowi własność gminy. 

Wójt wyjaśnił, że jest ona własnością gminy z ustaloną służebnością przejazdu. 

Na oburzenie tym pytaniem radnego Grzegorza Wróbla i nawiązanie przez niego do 

długotrwałej nieobecności Małgorzaty Zep radna uważa, że ma prawo pytać o pewne sprawy 

ponieważ na tą inwestycję są przeznaczane duże pieniądze a na jej miejscowości tych środków 

nie ma. Poruszyła także problem budowy kanalizacji nie tylko przy drodze krajowej do Bugaja 

ale także problemy mogące powstać już po objęciu kanalizacją Brześcia, Bugaja czy Wołowa 

ze względu na ukształtowanie terenu co pochłonie zapewne spore pieniądze dlatego radna 

chciałaby żeby na przyszłość powstała jakaś alternatywa.  

Wójt wyjaśnił, że budowa samego odcinka kanalizacji wzdłuż drogi krajowej powinna zostać 

wykonana dość szybko bo nie ma tam przejść kolejowych, nie ma rzeki, jest to odcinek około 

4 km wzdłuż drogi. Dodał, że będzie ogłoszony konkurs z PROW-u poza aglomeracjami i ten 

projekt ma szanse realizacji. 

Grzegorz Wróbel podkreślił, że wiele miejscowości ma miejsca integracji i mieszkańcy 

Gostkowa również oczekują na realizację tego zadania.  

Ad. 6 

Informację o stanie bezpieczeństwa, przestępczości, ładu i porządku publicznego na terenie 

gminy za 2023 rok przedstawił Piotr Mamla – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji 

w Skarżysku-Kam. (informacja w załączeniu). 

Stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych przedstawiła Dorota 

Cukrowska – Przewodnicząca Komisji. Komisja przyjmuje do wiadomości przedstawioną 

informację przez Komendę Powiatową Policji w Skarżysku-Kam. o stanie bezpieczeństwa, 

przestępczości, ładu i porządku publicznego na terenie gminy za 2023 rok (4 głosy za). 

Przewodnicząca Komisji podziękowała policji za dbanie o bezpieczeństwo na terenie gminy. 

Dyskusja 

Jacek Krzepkowski zwrócił się do policji o częstsze patrolowanie miejsc integracji społecznej, 

których na terenie gminy jest dosyć dużo, szczególnie w piątki i soboty. 

Piotr Mamla obiecał takie miejsca objąć kontrolą, zadania te zostaną wpisane dzielnicowym 

do realizacji. Dodatkowo służby oddziału prewencji przyjeżdżają na teren powiatu 

skarżyskiego i w czasie weekendów wspomagają policję. 

Genowefa Supernat zapytała, czy na terenie naszej gminy występuje problem narkotyków 

ponieważ ma pośrednie przypuszczenia, że takie grupy działają. 

Piotr Mamla wyjaśnił, że w sprawozdaniu są zawarte informacje na temat ujawnionych 

przestępstw. Na terenie powiatu takie przypadki występowały natomiast na terenie gminy 

Bliżyn ich nie ujawniono. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem informacji. 

Za przyjęciem informacji o stanie bezpieczeństwa, przestępczości, ładu i porządku publicznego 

na terenie gminy za 2023 rok głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów 

wstrzymujących się – 0, w związku z czym informacja została przyjęta przez Radę. 

Ad. 7 

Informację z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych Uzależnień za 2023 rok przedstawiła 

Monika Łukomska – Przewodnicząca Gminnej Komisji (informacja w załączeniu).  

Stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych przedstawiła Dorota 

Cukrowska – Przewodnicząca Komisji. Komisja dokonała analizy informacji z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych Uzależnień za rok 2023 i docenia zaangażowanie 
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stowarzyszeń i parafii we współpracę z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych odnośnie realizacji zadań publicznych gminy dotyczących działań 

profilaktycznych. Komisja pozytywnie ocenia realizację Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych 

Uzależnień za rok 2023  (4 głosy za). 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem informacji. 

Za przyjęciem informacji z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych Uzależnień za 2023 rok  

głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym informacja została przyjęta przez Radę. 

Ad. 8 

Informację z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2023 rok przedstawił Dariusz Gałązka – 

Przewodniczący Zespołu Interdyscyplinarnego (informacja w załączeniu). 

Stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych przedstawiła Dorota 

Cukrowska – Przewodnicząca Komisji. Komisja dokonała analizy informacji z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie za rok 2023 i stwierdza, że jego realizacja przebiegała zgodnie z ustaleniami 

zawartymi w programie. Komisja przyjęła do wiadomości informację z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

za rok 2023 (4 głosy za). 

Dyskusja 

Sławomir Młodawski zapytał, czy na terenie gminy  z perspektywy lat przemoc domowa ma 

tendencję malejącą czy rosnącą. 

Dariusz Gałązka wyjaśnił, że w 2023 roku tendencja jest zwyżkowa. W związku z nową 

ustawą o przeciwdziałaniu przemocy domowej każda interwencja policji, pracowników 

socjalnych kończy się niebieską kartą. Następnie zespół rozstrzyga co do zasadności wydania 

takiej karty. Dlatego też jest tendencja wzrostowa.  

Radosław Bułka zapytał, czy jeżeli małe dziecko zadzwoni na policję z informacją że ojciec 

wyłączył internet to czy taki rodzic z automatu ma założoną niebieską kartę. 

Dariusz Gałązka wyjaśnił, że w przypadku małoletnich nie wstrzymana jest procedura 

założenia niebieskiej karty. 

Genowefa Supernat zapytała, czy możliwe jest podanie która szkoła zgłosiła założenie 

niebieskiej karty, bo ze sprawozdania wynika że jest taka jedna założona karta. 

Dariusz Gałązka wyjaśnił, że dotyczy to placówki oświatowej z terenu powiatu a nie z terenu 

naszej gminy. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem informacji. 

Za przyjęciem informacji z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2023 rok głosowało 14 radnych, 

głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym informacja została 

przyjęta przez Radę. 

 

Przed przystąpieniem do rozpatrzenia projektów uchwał Przewodniczący Rady zgłosił 

wniosek o odstąpienie od odczytywania uzasadnień i załączników do projektów uchwał. 

Za przyjęciem wniosku Przewodniczącego Rady głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, 

głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym wniosek został przyjęty przez Radę. 
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Ad. 9 

a) 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bliżyn na lata 2024-2035 odczytała Beata Ozan – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bliżyn na lata 2024-2035 głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów 

wstrzymujących się – 1, w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr LIV/370/2024 

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bliżyn na 

lata 2024-2035. 

b) 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2024 rok 

odczytała Beata Ozan – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Dyskusja  

Małgorzata Zep nawiązała do robót dodatkowych na boiskach orlik i zwiększonych kosztów 

z tym związanych. Koszt obydwu tych boisk to kwota już 1.151.578zł. Uzyskane na ten cel 

dofinansowanie to 50:50 zatem radna zapytała, czy  ze względu na zwiększony zakres robót 

Wójt wystąpi o zwiększenie dofinansowania. 

Wójt wyjaśnił, że dofinansowanie do orlików było kwotowe a nie 50:50. Faktycznie na etapie 

kosztorysowania dofinansowanie wynosiło 50%. Jednakże ze względu na wzrost cen przez 

okres prawie 3 lat i zwiększeniem powierzchni wymienianej o 110m2 koszty wzrosły. Chcąc 

zapewnić bezpieczne użytkowanie orlików przez kilkanaście lat, by remont miał sens i był 

trwały wiąże się to z dodatkowymi środkami. Jeżeli ogłoszony byłby nabór na remonty orlików 

i poniesione koszty zostałyby uznane, to taki wniosek zostanie złożony. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2024 rok 

głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 1, w związku  

z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr LIV/371/2024 w sprawie wprowadzenia zmian  

w budżecie Gminy Bliżyn na 2024 rok. 

c) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej odczytała Beata Ozan – Skarbnik 

Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej głosowało 14 radnych, 

głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym Rada Gminy podjęła 

Uchwałę Nr LIV/372/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

d) 

Projekt uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego  

w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026 odczytał Michał Jędrys – 

Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
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Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie  współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026  głosowało 

14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym Rada 

Gminy podjęła Uchwałę Nr LIV/373/2024 w sprawie  współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025  

i 2026. 

e) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym 

przygotowaniu  i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

WYKONANIE KOMPLEKSOWEJ DOSTAWY GAZU ZIEMNEGO 

WYSOKOMETANOWEGO TYPU E w ramach Grupy Zakupowej na lata 2025 i 2026 

odczytał Michał Jędrys – Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym 

przygotowaniu  i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

WYKONANIE KOMPLEKSOWEJ DOSTAWY GAZU ZIEMNEGO 

WYSOKOMETANOWEGO TYPU E w ramach Grupy Zakupowej na lata 2025 i 2026  

głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr LIV/374/2024 w sprawie  wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia o wspólnym przygotowaniu  i przeprowadzeniu postępowania 

 o udzielenie zamówienia publicznego na WYKONANIE KOMPLEKSOWEJ 

DOSTAWY GAZU ZIEMNEGO WYSOKOMETANOWEGO TYPU E w ramach Grupy 

Zakupowej na lata 2025 i 2026. 

f)  

Ostatni na dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy 

Bliżyn oraz komisji stałych na 2024 rok odczytał Jacek Krzepkowski – Przewodniczący 

Rady. Następnie poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy Bliżyn oraz 

komisji stałych na 2024 rok głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów 

wstrzymujących się – 0, w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr LIV/375/2024 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy Bliżyn oraz komisji stałych na 2024 

rok. 

Ad. 10  

Przechodząc do punktu 10 porządku obrad to jest sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez gminę Bliżyn za rok 2023, które otrzymali wszyscy radni, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie.  

Jednocześnie poinformował, że komisje nie wniosły uwag do sprawozdania. 

W związku z tym, że nie było chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 

Za przyjęciem sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Bliżyn 
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za rok 2023 głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0,  

w związku z czym sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę. 

Ad. 11 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad sesji to jest sprawozdań z działalności 

Komisji Rady za 2023 rok, które otrzymali wszyscy radni Przewodniczący Rady zapytał, czy 

ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z tym, że nie było chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania nad przyjęciem sprawozdań. 

Za przyjęciem łącznie sprawozdań z działalności wszystkich komisji rady za 2023 rok 

głosowało 14 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym sprawozdania zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. 12 

Informacje, komunikaty i oświadczenia: 

Przewodniczący Rady poinformował, że z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

wpłynęły dwie uchwały VIII Składu Orzekającego: 

1) Nr 6/2024 z dnia 16 stycznia 2024r. w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu 

planowanego w uchwale budżetowej na 2024 rok. VIII Skład Orzekający RIO pozytywnie 

zaopiniował możliwość sfinansowania przez Gminę Bliżyn deficytu planowanego w uchwale 

budżetowej na 2024 rok w kwocie 400.000zł. 

2) Nr 7/2024 z dnia 16 stycznia 2024r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty 

długu. VIII Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował planowaną kwotę długu Gminy 

Bliżyn wynikającą z zobowiązań zaciągniętych ujętych w WPF na lata 2024-2035. 

Przewodniczący Rady dodał, że wszyscy Radni otrzymali uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach w związku z czym zapytał, czy ktoś w tej sprawie chciałby zabrać 

głos. Nie było chętnych do dyskusji w tym temacie.  

Ad. 13 

Obrady sesji trwały od godz. 1205 do godz. 1450. 

Pięćdziesiątą czwartą sesję Rady Gminy Bliżyn zamknął Jacek Krzepkowski – 

Przewodniczący Rady dziękując wszystkim za udział. 

 

 

Protokolant 

 

 

Anna Kowalik 


